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Abstract (en)
[origin: WO2018083146A1] A device (1) for holding at least one container (2), particularly a case, on a transport apparatus (3), containing a retaining
bracket (4) for introduction into a recess (11) of the container (2), by means of which the container (2) is retained by the retaining bracket (4) and
fastened to the transport apparatus (3), wherein the retaining bracket (4) contains a first and a second bearing journal (13, 14) and a first bearing
element (5) for receiving the first bearing journal (13) and a second bearing element (6) for receiving the second bearing journal (14), wherein the
first and the second bearing journals (13, 14) can be rotated in the respective bearing elements (5, 6) about a common axis; wherein the retaining
bracket (4) can be reversibly positioned in a first and a second plane and wherein the first plane is substantially horizontal and the second plane is
substantially vertical, and wherein the retaining bracket (4) can be introduced into the recess (11) of the container (2) when the retaining bracket (4)
is disposed in the second plane. The first and second bearing element (5, 6) each contain a recess (15, 16), so the first and second bearing journals
(13, 14) can be removed from the respective bearing elements (5, 6) when the retaining bracket (4) is disposed in a removal position.

Abstract (de)
Vorrichtung zum Halten wenigstens eines Behälters, insbesondere eines Koffers, an einer Transporteinrichtung, enthaltend einen Haltebügel zum
Einführen in eine Aussparung des Behälters, wodurch der Behälter von dem Haltebügel gehalten und an der Transporteinrichtung befestig ist,
wobei der Haltebügel einen ersten und zweiten Lagerzapfen enthält und ein erstes Lagerelement zum Aufnehmen des ersten Lagerzapfens und ein
zweites Lagerelement zum Aufnehmen des zweiten Lagerzapfens, wobei der erste und zweite Lagerzapfen in dem jeweiligen Lagerelement um eine
gemeinsame Achse drehbar sind; wobei der Haltebügel reversibel in einer ersten und zweiten Ebene positionierbar ist und wobei die erste Ebene
im Wesentlichen waagerecht und die zweite Ebene im Wesentlichen senkrecht verläuft, und wobei der Haltebügel in die Aussparung des Behälters
einführbar ist, wenn sich der Haltebügel in der zweiten Ebene befindet. Das erste und zweite Lagerelement enthält jeweils eine Aussparung, sodass
der erste und zweite Lagerzapfen aus dem jeweiligen Lagerelement entnehmbar ist, wenn sich der Haltebügel in einer Entnahmeposition befindet.
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